
 

 

 

Referat afdelingsmøde i afd. 22 Danelykke, Hem 

 

Tidspunkt: 30.08.2023 kl. 16.00 på Bomivas kontor, Sallings Gård 16, Skive 

 

Antal fremmødte: 1 lejemål, 2 personer. 

 

Fra Bomiva deltog: Peter Østergaard, Hanne Brix Johansen og Elsebeth Madsen. 

 

Valg af dirigent: Peter Østergaard 

 

Bestyrelsens beretning, herunder godkendelse af regnskab for 2022: 

Hanne Brix Johansen fremlagde regnskabet for 2022. 

Regnskabet blev enstemmigt godkendt. 

 

Budget for 2024: 

Hanne Brix Johansen fremlagde budget for 2024 og Elsebeth Madsen fremlagde budget for 

planlagt vedligeholdelse for 2024.  

Budget blev enstemmigt godkendt. 

 

Indkomne forslag: 

 

Forslag om stemmeafgivelse på forbrugsselskabernes generalforsamlinger i 

2023/2024 

De fremmødte ønskede, at Bomivas bestyrelse varetager stemmeretten. ¨ 

 

Valg af afdelingsbestyrelsen 

Der var kun 2 fremmødte, hvorfor det ikke var muligt at vælge en afdelingsbestyrelse, men 

afdelingen fik i stedet en kontaktperson. 

 

Kontaktperson   Flemming Hvid Pedersen 23105453 flempe@gmail.com 

  

Valg til repræsentantskabet: 

Bente Lund Pedersen og Flemming Hvid Pedersen. 

 

Eventuelt:  

Gavl ved 20 A og tage bør renses, da der er meget mosbegroning. 

Kritik af de grønne områder m.h.t. manglende fejning af flisearealer og fjernelse af ukrudt 

m.v. Tages til efterretning. 

Mirabelletræer på kommunal grund ved 20 A ønskes fjernet/beskåret. Undersøges ved 

kommunen. 

På næste markvandring skal ujævnheder i belægninger på fællesarealer og terrasser 

vurderes. 

 

 

 

Referent:   Dirigent: 

 

 

Elsebeth Madsen  Peter Østergaard 

31.08.2023 


